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Green Living at CTTB (Continued)

     

（二）環保在聖城的歷史回顧
       資源回收部門提供

修行人一切要整齊
上人非常注重我們周遭環境的衛生，也經常還

告誡大眾：修行就是從自身的整潔做起，修行

人一切要整齊、乾淨！ 

聖城周圍的野草長得很高，在夏天很容易著

火。有一次，上人就自己去拔草；如此一來，

大家也跟著拔草及動手整理環境。有一段時

期，上人還常常親手用刀去刮掉那些長在馬路

裂縫內的草，因為會破壞馬路；由於上人的身

教，四眾弟子也開始這樣做。

(II) History of Recycling in CTTB
       Provided by the Recycling Department

Cultivators Must Always Be Neat in All Aspects
The Venerable Master very much emphasized the importance of maintaining 
a hygienic environment at CTTB. He often said to us, “Cultivation starts 
from one’s own orderliness and cleanliness. Cultivators have to be neat 
and clean!” One summer, the grass was growing tall and wild around the 
city, posing a fi re hazard, but no one noticed. One day, the Master began 
weeding himself. Seeing him, everyone hurried out to help.

For a period of time, the Master always used a knife to scrape out 
the grass growing in the cracks of the road to keep from damaging it.  
The fourfold assembly of disciples started to do the same, following the 
Master’s example. 


